



URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990

U.30. Vote of Thanks to the Czechoslovak URSI Committee

The URSI Council,

resolves unanimously to record its warm appreciation of the invitation extended to it by the Czechoslovak URSI Committee to hold the XXIII General Assembly in Prague. The generous hospitality and the excellence of the facilities provided by the Local Organizing Committee for the scientific and administrative sessions, in particular the collection and publication in Prague of a large amount of abstracts, merit the highest praise. A special word of appreciation is offered to the Czechoslovak hosts for a most enjoyable and successful programme of social events and for their welcome to the persons accompanying the participants in the Assembly.

Remerciements au Comité tchécoslovaque de l'URSI

Le Conseil de l'URSI,

décide à l'unanimité d'adresser sa très sincère gratitude au Comité tchécoslovaque de l'URSI pour l'invitation de tenir la XXIII^e Assemblée générale à Prague. L'accueil cordial et généreux qui a été réservé aux participants, ainsi que l'excellence des dispositions prises par le Comité local pour l'organisation des séances scientifiques et administratives et, en particulier, pour le rassemblement et la publication sur place d'un grand nombre de résumés, sont dignes des plus vifs éloges. Il exprime aux hôtes tchécoslovaques sa profonde appréciation pour la mise en œuvre d'un programme social particulièrement agréable et réussi, ainsi que pour la chaleureuse bienvenue adressée aux personnes accompagnant les participants à l'Assemblée.